
Sindal Skolecenter 
Skolebestyrelsesmøde - Referat 

Dato: Onsdag d. 30. september 2020 kl. 17.00-19.00         Sted: Virtuelt over teams 
Deltagere udover bestyrelsen: Anja   Mødeleder: Anette. Afbud: Maria og Peter 
 Emne  Ansvar-

lig 

Hvad skal vi udrette?  

Orientering/drøftelse/beslutning? 

Forberedelse 

til punktet 

Proces 

 

Tid Referat 

Hvem gør hvad hvornår? 

1 Generelle 

orienteringer fra Lars 

Lars - Status corona-situationen 

 

 Orientering 20 

min 

Lars orienterede om status på covid-19 situationen og seneste udvikling 
ifht. retningslinjer og restriktioner.  
 
Orientering om, at der netop er slået en tysklærerstilling op i Sindal. Dels 
kan vi se, at vi på sigt kommer til at mangle tysklærere, og dels tillader 
økonomien, at der bliver tilført flere ressourcer. Det forventes, at 
ansættelsessamtaler bliver d. 27. oktober. Charlotte B. bliver repræsentant 
fra bestyrelsen i ansættelsesudvalget.  
 

2  Status og 

perspektiver på 

økonomien 

Lars Lars orienterer om seneste nyt vedr. 

økonomien i 2020 og 2021 samt om 

socioøkonomi 

  20 

min 

Lars orienterede om det netop vedtagne budgetforlig i Hjørring Kommune.  
Derudover om at regnskabet for 2020 for Sindal Skolecenter ser ud til at 
give en noget mindre underskud end antaget tidligere på året, hvilket er 
meget positivt.  
 
I forhold til Budget 2021 er den samlede vurdering, at økonomien ser 
noget lysere ud end de seneste par år. Der forventes minimum balance i 
den samlede økonomi inden udgangen af 2021. 
 
Senere, når vi kan blive mere konkrete, bliver både bestyrelse og MED-
udvalg involveret i forhold til prioriteringerne i udmøntningen af Budget 
2021. 
 
Lars’ oplæg om økonomi vedlægges referatet. 

3 Orientering om § 11 

projekt og ny 

forebyggelses-

medarbejder 

Lars Lars orienterer bestyrelsen om et 

projekt, der er igangsat i samarbejde 

med Sindal Skolecenter og Børne- og 

Familieafdelingen. 

 

Målet er at styrke den tidlige 

forebyggende indsats over for vores 

børn og familier i skoledistriktet 

  20 

min 

Lars orienterede om projektet, tankerne bag samt om ansættelsen af Anne 

Thoft som ny forebyggelsesmedarbejder.  



Sindal Skolecenter 
4 Antirygepolitik 

Bilag: inspirations-

materiale vedr. 

røgfri skoletid 

 

Lars Lars indleder.  

Alle skoler skal udarbejde en 

antirygepolitik, der træder i kraft 1. 

januar 2021.  

Bestyrelsen drøfter og kommer med 

input til politikken. Det er ledelsen, der 

udfærdiger og kommunikerer den 

endelige politik. 

Elevrådet og medarbejderne inddrages 

også. 

  30 

min 

Bestyrelsen kom med input til antirygepolitikken: 

- Vigtigt med dialog hurtigt med forældrene, hvis en elev ryger i 

skoletiden 

- Fokus på dialog 

 

5 Evt. Alle    15 

min 

Der ønskes en gennemgang af systematikken i forhold til håndtering af 

ordblindhed. 

 

Den primære kommunikationskanal i forhold til lektier m.v. er AULA.  

 


